

يعلن البنك السعودي البريطاني (ساب) عن توصية مجلس إدارته توزيع أرباح سنوية للمساهمين عن العام
2013م

يعلن مجلس إدارة البنك السعودي البريطاني (ساب) عن قراره بالتوصية للجمعية العامة للبنك بإعتماد توزيع أرباح نقدية للمساهمين عن العام المالي 2013م قدرها (1,100) مليون ريال سعودي بواقع ريال سعودي واحد للسهم الواحد بعد خصم الزكاة، وبما يمثل 10.0 % من القيمة الاسمية للسهم.

وستكون أحقية توزيع هذه الأرباح للمساهمين المسجلين في سجلات مساهمي البنك كما في نهاية تداول يوم إنعقاد الجمعية العامة المزمع عقدها خلال الربع الأول من عام 2014م والتي سوف يعلن عن تفاصيل موعد انعقادها وتاريخ التوزيع في وقت لاحق، وبعد الحصول على الموافقات اللازمة.

**SABB ANNOUNCES ITS BOARD RECOMMENDATION TO DISTRIBUTE CASH
DIVIDEND TO SHAREHOLDERS FOR 2013**

The Saudi British Bank (SABB) announces that its Board of Directors has recommended to the Bank's General Meeting the payment of annual cash dividends for 2013 of SAR 1,100 million at the rate of SAR 1.00 (represents 10.0% of the share's nominal value) per share after deduction of Zakat.

Eligibility for these distributions will be to the shareholders registered in the Bank's share register as of the end of trading on the Annual General Meeting day scheduled for the first quarter of 2014 and which will be announced along with the distribution date in due course after obtaining the necessary approvals.